
 
                                                                     ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 
                                               ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΣΙΜΑΡΗΣ 
                                              Βουλευτής Ν. Ιωαννίνων – ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής  
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς 
 

Τον Υπουργό Υγείας κ. Άδωνι-Σπυρίδωνα  Γεωργιάδη 
 

 

Θέμα: «Αδυναμία κάλυψης υγειονομικών αναγκών στο Γ.Ν. Πρέβεζας λόγω 

υποστελέχωσής του» 

Κύριε Υπουργέ, 

Σ’ ένα κράτος δικαίου, ισονομίας, ίσων ευκαιριών και κοινωνικής 
δικαιοσύνης, η ενίσχυση του Εθνικού Συστήματος Υγείας είναι αυτονόητη και 
επιβεβλημένη. Η συστηματική πρακτική της ελλιπούς στελέχωσης και της 
εφημεριακής υπερεξόντωσης των γιατρών, οδηγούν σε πληθώρα  παραιτήσεων 
γιατρών από το ΕΣΥ και την αποδυνάμωσή του. Δεν αποτελεί εξαίρεση το Γ.Ν. 
Πρέβεζας το οποίο έχει περιέλθει σε μια κατάσταση πρωτόγνωρης 
υπολειτουργίας.  

Η  Παθολογική κλινική του Νοσοκομείου Πρέβεζας στην παρούσα φάση 
πρακτικά αδυνατεί να εφημερεύσει καθ’ όλη τη διάρκεια του μήνα και να 
νοσηλεύσει ασθενείς, καθώς στελεχώνεται απο με μία (1) μόνιμη Παθολόγο και 
μία (1) ιατρό εξωτερική συνεργάτιδα (μπλοκάκι) που συνεπικουρεί στην 
λειτουργία του τμήματος. 

Αυτό συνέβη διότι από 31/03/2025 ο Διευθυντής του τμήματος υπέβαλε 
παραίτηση λόγω συνταξιοδότησης ενώ μία ακόμη μόνιμη Παθολόγος 
παραιτήθηκε  λίγες ημέρες πρίν, αυξάνοντας έτσι τον κατάλογο των ιατρών που 
έχουν παραιτηθεί ή δεν έχουν αποδεχτεί την θέση του Παθολόγου στο 
νοσοκομείο τα τελευταία χρόνια. 

Με την πρόσφατη προκήρυξη έξι (6) θέσεων ιατρών για το Γ.Ν.Πρέβεζας, 
μεταξύ των οποίων δύο(2) για την ειδικότητα της Γενικής Χειρουργικής και μία 
(1) για την ειδικότητα Παθολογίας , ακόμη κι αν δεν καταστούν άγονες, οι 
ανάγκες ειδικά για την Παθολογική κλινική θα εξακολουθήσουν να είναι 
ακάλυπτες και ανεκπλήρωτες.  
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Ο Διοικητής του Νοσοκομείου ζητάει με έγγραφό του,  την διακομιδή 

περιστατικών που δεν μπορούν να διαχειριστούν με ασφάλεια στο Νοσοκομείο 
Πρέβεζας , σε όμορα Νοσοκομεία. Η αιτιολογία για τις ζητούμενες διακομιδές είναι 
οι εργασίες ανακαίνισης κλινικών και υποστηρικτικών δομών του Ιδρύματος. 

Δεδομένου ότι, οι εργασίες ανακαίνισης του Ιδρύματος δεν έχουν ξεκινήσει στην 
πράξη, 

Δεδομένου ότι, από το πρόγραμμα εφημεριών του Νοσοκομείου γίνεται 
ευκρινές οτι η ανάγκη για διακομιδές Παθολογικών ασθενών, οφείλεται στην 
ένδεια ιατρικού προσωπικού, 

Δεδομένου ότι, τα όμορα Νοσοκομεία έχουν είτε υψηλή κάλυψη στις 
Παθολογικές κλινικές είτε αντίστοιχα σοβαρά προβλήματα στελέχωσης, 

Δεδομένου ότι, η ευρύτερη περιοχή είναι τουριστική με υψηλές πληρότητες άρα 
και υγειονομικές ανάγκες, ιδιαίτερα κατα την θερινή περίοδο που ήδη διανύουμε, 

Δεδομένου ότι τα συνεχιζόμενα εντέλλεσθε για την κάλυψη εφημεριακών 
αναγκών από νοσοκομείο σε νοσοκομείο της Ηπείρου, αλλά και η πρόσληψη 
Επικουρικού Παθολόγου στο ΠΓΝΙ που μετακινείται τον τελευταίους μήνες σε 
όλα τα Νοσοκομεία της περιοχής (Κέρκυρα, Πρέβεζα, Άρτα) για να καλύψει 
εφημερίες, όπως ήταν αναμενόμενο δεν έλυσαν το πρόβλημα, 

Δεδομένου ότι στο ΓΝ -ΚΥ Φιλιατών οδηγείται σε αδυναμία λειτουργίας η 
Παθολογική Κλινική, καθώς έχει απομείνει με ένα ειδικό γιατρό 

,Δεδομένου ότι, η πλήρης υγειονομική κάλυψη των πολιτών της χώρας είναι 
συνταγματική υποχρέωση της πολιτείας, 

 
 

 

Ερωτάσθαι  κε. Υπουργέ, 

 

1. Πότε προτίθεστε να ενδυναμώσετε επαρκώς  με ιατρικό προσωπικό την 
Παθολογική και την Χειρουργική κλινική του Γ.Ν.Πρέβεζας; 

2. Θα λειτουργήσουν σε πλήρη ανάπτυξη και με ασφάλεια,  όλες οι κλινικές 
και τμήματα  του Γ.Ν. Πρέβεζας , καθόλη την διάρκεια των εργασιών 
ανακατασκευής ;   
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3. Ποιός είναι ο σκοπός σας για την λειτουργία του Γ.Ν. Πρέβεζας , στον νέο 
υγειονομικό χάρτη της Ηπείρου;  

4. Πως προτίθεστε να ενισχύσετε τα Κ.Υ. της Π.Ε. Πρέβεζας προκειμένου να 
ανταποκριθούν με επάρκεια και κατα την φετινή τουριστική περίοδο; 

5. Προτίθεστε να ενδυναμώσετε τα μέσα διακομιδής για την αντιμετώπιση 
του επείγοντος στην Π.Ε.Πρέβεζας ; Αν ναι, με ποιόν ακριβή 
προγραμματισμό; 

 

 
 

Αθήνα, 08.05.2025 
 

Ο ερωτών βουλευτής 
 

 
 
                                                        
                                                          Ιωάννης  Τσίμαρης  

 




